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-Stockholms hundmässa – Arbetsgruppen rapporterade, är mycket nöjd med helgen, många 
besökte Bichon Frisé montern som var intresserad av rasen. Arbetsgruppen gör en utvärdering 
av helgen samt ett reportage till kommande Bladet. Tackkort är sänt till de medlemmar som 
hjälpte till i montern. Arbetsgruppen börjar även med riktlinjer inför 2020års hundmässa. 
 
-Nuvarande text om historik och pälsvård på hemsidan skall bytas ut, webbmaster meddelas. 
Nya texten godkänd av alla, endast mankhöjden skall korrigeras. 
 
-Genomgång av verksamhetsberättelsen, godkändes och lades till handlingarna. 
 
-Inga beslutsfrågor 
 


